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Notulen vergadering Adviesraad Sociaal Domein IJsselstein 

16 april 2025 
  

 
Deelnemers:  Jeanette de Neijs (voorzitter), Jacqueline Leenders, Henk Jansen, Ans Hazelager, 

Lennard de Kok, Sabine Muller-Vincenten, Julia Leeflang, Theo Beijaard 

(penningmeester)  en Lya Reuzenaar-Lieshout (secretaris),  
 
Bericht van verhindering:  Martin Spanjers (technisch voorzitter), Ellen Peekstok, ,  

                                                Jeroen Roelandschap-Verkuijl  
__________________________________________________________________________________ 

 
1. Opening en vaststelling agenda 

Jeanette opent de vergadering en vraagt of iedereen akkoord is met voorliggende agenda.  

De agenda wordt vastgesteld. 

 
2. Vragen aan de wethouders 

Jeanette heet de wethouders Eveline Schell en Mark Foekema welkom.  
De vragen aan de wethouders zijn een week voor de vergadering gemaild.  

Afgesproken wordt dat de vragen eerst beantwoord worden en daarna kunnen er vragen 
gesteld worden. 

 
Begroting: 

• als de voorgestelde bezuinigingen in de begroting niet gehaald worden, is er dan een 

plan B? 
De genomen maatregelen zijn door de raad goedgekeurd en is sluitend.  
Er is daarom geen reden om een plan B te hebben. 

• Heeft de gemeente meerjarige contracten met o.a. de zorginstanties? Hebben deze 
effect op de bezuinigingen voor ravijnjaar 2026? 

Er zijn contracten met zorginstanties. Deze worden niet aangepast.  

• Is er een meerjarenbegroting? 
Jawel. Er is altijd een meerjarenbegroting. Deze geldt voor vier jaar.  

 

Openbare toiletten/ gehandicapten toiletten: 
• Het ontbreekt in IJsselstein aan gehandicapte en openbare toiletten.  

Waarom zijn deze er niet? 
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De gemeente heeft besloten om geen toilethuisje te plaatsen. Reden hiervoor is 
vandalisme. Het toilethuisje op het podium is daarom ook verwijderd.  

Er zijn toiletten in het stadhuis, het Fulco, het museum, de bibliotheek en de 
horecagelegenheden.  

• Zijn de wethouders bekend met de Plaspas en de hoge nood app? 
Beiden kunnen gekoppeld worden aan "toegankelijke toiletten" dan wel 
gehandicaptentoilet. 

De wethouders zijn bekend met de toiletpas en de hoge nood app.  
Hier zou meer aandacht aan gegeven kunnen worden. Bijv. een berichtje plaatsen in 
het Kontakt.  

 
VN verdrag Handicap:  

Door de overheid in 2016 mede ondertekend en waar de gemeente diverse taken in heeft, 
waaronder het opstellen van een LIA (Lokale Inclusie Agenda) en het werken met 
ervaringsdeskundigen.  

In hoeverre zijn de wethouders hiervan op de hoogte en wat wordt er mee gedaan?  
De Lokale Inclusie Agenda kan niet gekoppeld worden aan de IZA. Echter een goede LIA is wel 

raadzaam om erbij te houden bij het maken van beleid en de uitvoering van de IZA. 
Lokale inclusie agenda: 
Deze heeft IJsselstein niet. Het betreft een plicht voor gemeenten.  

Zou gekoppeld kunnen worden aan IZA en de woonzorgvisie.  
Momenteel wordt gewerkt aan het Koersdocument oftewel de sociale visie. Hier wordt het VN 
verdrag en de Lokale inclusie agenda in meegenomen.  

 
Afvalstoffenheffing: 

Op pagina 80 van de begroting staat de afvalstoffenheffing. De kosten voor 
eenpersoonshuishoudens is 78% gestegen. Veel hebben het niet erg breed. Waarom stijging 
van de eenpersoonshuishouden? Motivering? 

De methodiek is veranderd. Er wordt niet meer gemeten op watergebruik. Er wordt ook niet 
meer gekeken naar een of meerpersoonshuishoudens. Het gaat om rioolkosten waaronder 

het onderhoud. De heffing is ook gekoppeld aan milieuregels.  
Men rekent nu één bedrag voor de aansluiting. Het doorbelasten gaat nu net zoals bij andere 
gemeenten. De kosten voor meerpersoonshuishoudens zijn afgenomen en die van 

eenpersoonshuishoudens is gestegen. 
 

 Leerlingenvervoer: 

Hoe gaat het nu? Wordt er rekening gehouden met de aanstaande examens door middel van 
vervoer op andere tijden? 

Het vervoer gaat nu goed. Alle leerlingen worden vervoerd. Er komen niet veel meldingen 
meer binnen. Dit betreft vanaf 1 januari 2025. Het contract is toen ingegaan.  
Afwijkende schooltijden moeten door de scholen begin van het jaar worden doorgegeven.  

Daarnaast moeten deze ritten wel te combineren zijn.  
 
 IJsselstein-oost project: 

Hoe gaat het er mee? 
 Niet alles is succesvol. Er was een spreekuur maar deze is gestopt. Er kwamen geen mensen.  

 Naar aanleiding van de overlast zijn er gedragscampagnes gestart. Dat is goed gegaan.  
 De effecten moeten nog blijken.  
 Voor Studio 10 waren er veel plannen. Toen kwam de brand met oud en nieuw.  

 Een aantal activiteiten zijn elders voortgezet. Er zal zeker een nieuw buurthuis komen.  
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 Het veiliger maken van de Ruimtevaartbaan wordt, gelet op de kosten, samengevoegd met  
andere projecten.  

 
Vluchtelingenproblematiek: 

Wat doet de gemeente? 
Het is niet de portefeuille van beide wethouders. Zij kunnen melden dat de achterstand bij de 
statushouders is ingelopen. Het integreren van de OekraÏners gaat goed.  

De gemeente zou ca. 200 vluchtelingen moeten plaatsen. Daar is echter geen ruimte voor.  
Er zijn gesprekken met COA. 
 

 Problemen sociaal team: 
Menskracht en kennis. Bekend is dat een en ander verbeterd dient te worden. Wat is er aan 

de hand? Wordt er aan verbeteringen gewerkt? 
Jeugd: Bij het jeugdteam zijn vier collega’s uitgevallen. De wachtlijst loopt op. De 
spoedgevallen worden snel opgepakt. 

Niet alle hulpvragen hebben heel veel haast.  
WMO: Verward gedrag neemt toe. Dit zorgt voor grote problemen.  

 
BOKA: 

Bij start al direct een schuld omdat uitbetaling aan de bewoners op zich laat wachten. Kan 
hier iets aan gedaan worden? 

Een voorschot kan niet aangevraagd worden. Mocht er teveel betaald zijn dan is het moeilijk 
om dat terug te krijgen. Deze vraag kan beter aan de WIL gesteld worden.  
 

Borgen van de woonzorgvisie: 

Dit gelet op het opnieuw opstellen van een woonvisie. 

Een aantal kleine en haalbare doelen worden eerst genoemd. Later zullen er meer bijkomen.  
 

WMO-aanvragen: 

In 2023 betrof het 200 aanvragen en in 2024 1500 aanvragen.  
Waarom is er een groot verschil. Wat is er gebeurd? 
Beide wethouders kunnen niets met deze vraag. Kloppen jullie aantallen wel? 

Er is geen stijging.  
ASDIJ komt, na navraag, terug op deze vraag. 

 
Vragen: 
Leerlingenvervoer – Henk meldt dat de scholen zeggen dat er niet gereageerd wordt op 

meldingen. Er wordt dus geen actie ondernomen.  
Er zijn contactpersonen en die moeten benaderd worden. Deze personen zijn bekend bij de 

scholen.  
Woonzorgvisie – Waarom wordt de ASDIJ niet om advies gevraagd? 
Het gaat hier om een uitvoeringsbesluit. Er wordt gewerkt met heel veel partners. Daarom is 

er voor gekozen om het niet te doen.  
Toiletpas – Het sociaal team verteld bewoners dat er een pas is. Deze moet men zelf 
aanvragen. Zijn de ondernemers bekend met de pas? Niet iedereen is op de hoogte.  

Het zou in het Kontakt geplaatst kunnen worden.  
Het Fulco vraagt een euro voor een toiletbezoek.  

Wij nemen deze vragen mee. 
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Koersdocument – Waarom kunnen de BSR en BGHU niet samengevoegd worden? 
 In Lopik gebeurd het wel.  

 Dit kan in IJsselstein niet.  
Koersdocument – Wordt de LIA hier ook bij betrokken? Wordt er navraag gedaan bij 

ervaringsdeskundigen? 
Jawel.  

 
3. Concept-notulen ASDIJ vergadering d.d. 5 maart 2025 

De notulen worden vastgesteld. 

 

4. Ingekomen en uitgaande stukken 
Deze worden voor kennisgeving aangenomen. 

 

5. Mededelingen en terugkoppeling 
Jeanette en Lya zijn naar een bijeenkomst geweest van de Koepel en de cliëntenraad WIL in 
het gemeentehuis van Nieuwegein. Alle ASD’s waren aanwezig.  
De bijeenkomst ging over het ravijnjaar. Na een goede en duidelijke presentatie van de 

Koepel werden er vragen gesteld. Wat gaan de ASD’s er aan doen? 
Brede samenwerking van ASD’s lijkt nog ver weg gelet op de signalen vanuit de ASD 
Nieuwegein.  

 
14 april was er een Cliënten café in de Ontmoetingskerk in IJsselstein.  

Jeanette is er geweest. Er waren 150 uitnodigingen verstuurd. Negen personen kwamen 
waarvan drie weer vroeg vertrokken.  
Wat kwam er uit: communicatieproblemen. Mensen snappen dingen niet of mensen hebben 

geen computer of mensen kunnen zelf niet goed lezen. 
Daarnaast willen mensen graag werken maar dat mogen ze niet omdat ze eerst de verplichte 
inburgeringscursus moeten volgen.   

 

6. Nieuws uit de verschillende interessegebieden 
 Uitvoeringsplan maatschappelijke opvang en beschermd wonen 2025-2028. 
 Het betreft een vertaling naar de regionale en de lokale situatie.  

Martin en Theo zullen een advies gaan voorbereiden. Djoko ontvangt het advies graag vóór 

15 mei 2025. 
 

IZA bijeenkomst. Wie gaat er mee met Sabine? Jacqueline meldt zich aan.  
 
Kennismakingsmiddag KBO. Was zeer geslaagd. Er waren 70 gasten. De meeste daarvan zijn 

nog maar kort lid.  
 

7. Kascommissie 
Henk en Martin hebben, in verband met vakantie, nog geen contact met elkaar gehad.  
Lya vraagt om snel contact met elkaar op te nemen gelet op het versturen van het jaarverslag 

2024. 

 
8. Jaarverslag 2024 – vaststelling 

Na enkele wijzigingen/aanpassingen wordt het jaarverslag vastgesteld.  

 
9. Beantwoording vragen over woonzorgvisie 

Deze worden voor kennisgeving aangenomen. 
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10. VN verdrag handicap – Nationale toiletpas – LIA 
Bij de agenda is diverse informatie gevoegd over bovenstaande onderwerpen.  
Jacqueline sluit zich aan bij Sabine om samen met deze informatie aan de slag te gaan.  

Sabine vraagt een ieder om bij het maken van een plan ook te denken aan de LIA etc.  
Het gaat om een andere manier van kijken.  
 

11. Onderzoek vrijwilligersvervoer 
Doelgroepenvervoer – Julia heeft gevraagd wie hierover willen meedenken. 

Jeanette en Sabine geven zich hiervoor op. Een uitnodiging volgt zo snel mogelijk.  
 

12. Bijeenkomsten Koersdocument – 10 april en 25 september 2025 
Lennard is naar de sparringsbijeenkomst geweest. Hij vond het heel boeiend, maar niet 
praktisch.  

Onderwerp - Wat is het beleid voor het sociaal domein na 2026? 
Er waren 40 personen van diverse organisaties. Het was niet helder om welke organisaties het 
ging. 25 september 2025 is er weer een bijeenkomst. Henk en Lennard gaan hiernaar toe. 

Lennard zal de presentatie mailen. 
Op de vraag om welke organisaties het gaat antwoordt Julia dat zij dit zal nagaan.  

 
13. Actielijst 

De actielijst wordt voor kennisgeving aangenomen.  

 

14. Rondvraag 
Jacqueline zal er op 11 juni 2025 niet zijn. 

Julia meldt dat Christel en Annelies 7 mei 2025 naar de ASDIJ vergadering komen. 
Vervoer Sabine: voortaan elke vergadering even vragen wie Sabine kan ophalen en weer 

terugbrengen. 11 juni wordt Sabine opgehaald door Jeanette.  
 

15. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit Jeanette de vergadering.  
 
 

 
 


